
Trafikudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 7. oktober 2010

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Samrådsspørgsmål G
Med henvisning til den seneste tids artikler i dagbladet Ingeniøren (f.eks. "Ny
kæmperegning gør rejsekort til den næste IC4-skandale" fra 10. september,
"Pendlerne får rejsekortet sidst" fra 11. september og "Rejsekort farer vild i
mylderet af danske takstzoner" fra 11. september) bedes ministeren redegøre
for den aktuelle status og fremtidsudsigterne for Rejsekortet. Herunder øns-
kes det oplyst, hvornår rejsekortet kan forventes at være i drift, og om det vil
kunne anvendes i hele landet, i alle typer kollektiv transport og af alle typer
rejsende, uanset om man er pendler eller lejlighedsvis rejsende. Desuden
ønskes det oplyst, hvilke økonomiske konsekvenser det har for ejerne, at rej-
sekortet igen er udskudt.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Baastrup (SF).

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen
formand
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